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Sent: Fri 1/22/2021 8:19:11 AM

Subject: Doorst: follow up

Received: Fri 1/22/2021 8:19:11 AM

Ter info. Het gaat allemaal heel snel!

5.1.2e

Van: {8 ~IEEERI@tilburg university edu>
Datum: 22 januari 2021 om 08:52:22 CET

CC: LARS | 5.1.2e hei } saz: (@student.tue nl>, | EXESH EI BE EXER
5.1.2e 2e avm.nl>

(@unilever.com>, EEE wile con,

(@rivm.nl>
Onderwerp: RE: follow up

Dank voorje email. Hier een paar punten:

1. Integriteitsverklaringen: Het is handig dat denk ik ons Steepen the Curve kernteam dit tekent:BE IEE
BEon IEE sv.) kennen jullie al. Daarnaast zit [ERE van ASML hier ook in. EE

maar het maakt het makkelijke om in onze project meetings zaken te delen:

lk denk dat lijstje voorlopig genoeg is. Anderen zijn alleen met de prikstraten en GGDs bezig en niet bij dit deel betrokken.

2. Regulier overleg: goed voorstel, want dit brengt ook wat ordening in mijn agenda; ik heb cog nog mijn reguliere werk. Wat

ik voorstel is om 2x week even te bellen. Laten we een half uurtje reserveren in de agenda’s maar als minder tijd nodig

blijken te hebben is dat ook prima. Mijn voorstel: elke maandag en donderdag om 13:00. Enige issue is dat a.s. maandag

echt niet lukt op dat tijdstip en ik alleen tussen 1700 en 1730 nog een gaatje heb.

3.EEs inmiddels aan de slag met[IEEE<n ik begrijp van hem dat dat prima loopt.gikkan dat prima af en

heeft direct lijntje met mij mocht ik bij bepaalde keuzes nodig zijn. Zij maken de keuzes over de integratie van de modellen

cq welke functionaliteiten beter kunnen worden gescheiden tussen twee modellen.

4. lk zit dit weekend met [IIEeen aantal eerste scenarios te genereren. Die zullen vooral gaan over het

vereiste opschalingstempo en de vereiste hoogte van de piek in de opschaling. Hier zit eerlijk gezegd op dit moment bij mij

de grootste zorg. Het lijkt erop dat de verzoeken zoals die uiteindelijk bij de GGDs terecht komen op dit moment niet

matchen met zelf wat wij zien als het meest waarschijnlijke scenario. Wij gaan hier dit weekend nog eens naar kijken en

wat gevoeligheden doen, en ik heb ook wat idee”en hoe we dit op een andere manier zouden moeten communiceren,

namelijk inclusief een bandbreedte. Het zou goed zijn om dit woensdag of donderdag met een paar mensen van jouw team

en wellicht ook me{IESEzo te bespreken.

5. Media: zoals gemeld heb ik geen contact gehad met radio of tv sinds 5 januari (eenvandaag radio). Ik heb op woensdag

gesproken met een onderzoeksjournalist van NRC die bezig met een groter achtergrondverhaal over het vaccineren. lk heb

daar uitgelegd wat uitdagingen zijn bij de opschaling. Ik denk niet dat hier iets gevoeligs bij ligt (gaat over priksnelheid,

mensen aannemen, straten bouwen etc). Het punt dat denk ik afwijkt met de communicatielijnen zoals die vanuit GGD

GHOR zijn gedaan is dat ik heb gezegd dat uit onze berekeningen blijkt dat er eerder en hoger zal moeten worden

opgeschaald. Ik heb de teksten nog niet gekregen ter verificatie, dus ik heb geen wanneer dit artikel eventueel verschijnt.

6. Laatste punt: ik heb vandaag of begin volgende week een korte belafspraak metEEEBENE) Is nav

zorg in topsector logistiek. Hij mailde dat hij al op de hoogte is over onze samenwerking. lk had hem via via eerder in de

week benaderd om zorg uit te spreken over mate en tempo van opschaling.

Hopelijk zijn dit alle punten voor vandaag. Ik heb meestal enorm volle agenda’s maar kan vaak ergens tussendoor ook wel op een



appje of belletje reageren dus aarzel niet contact op te nemen.
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